
EDITORIAL. De ce ţi-ai dori să fii bugetar?

Actrița Anca Dragalina s-a tuns zero 
pentru rolul dintr-un scurtmetraj 
mistic, inspirat din propria-i viață

Iată o întrebare pe care o pui, de obicei, micuţilor de la grădiniţă: ce vrei să te faci 
când vei fi mare, Gigele? Poliţist, nenea ziaristu. De ce poliţist? Pentru că ei au 
uniforme şi pistol. Dar tu, Ionele? Eu vreau să mă fac funcţionar sau ministru, ca tata. 
De ce? Pentru că aseară, când a venit acasă, tata era foarte bucuros şi i-a spus mamei: 
Ilenuţo, mi-au mai dat ăştia la leafă 2.000 de lei. 

Dar viaţa reală e altfel, grădiniţa e doar un vis întors pe dos. Poliţistul are, în 

general, o uniformă cu care rareori se mândreşte şi pe care, deseori, o înjură. O 
uniformă care îl personalizează în momente pe care şi le-ar dori anonime. O uniformă 
în numele căreia stă 7 zile din opt în stradă, suferă batjocuri şi miştouri – de destule ori 
argumentate – şi primeşte o leafă de plâns: nici 3.000 de lei pe lună, cu zile şi nopţi de 
serviciu. Nopţi pentru care primeşte 131 de lei, plus 190 de lei pentru riscul de a fi 
lovit, vătămat, ucis în timpul misiunii. (Dumitru Manolăchescu) PAGINA 3

Târgu Secuiesc  
– la coada unui  
clasament privind 
transparența bugetară

facebook.com/covasnamedia

„Mesajul etern” este titlul scurtmetrajului, 
regizat de Pal Wendel, pe care actrița covăsneancă 
Anca Dragalina, împreună cu familia și o parte 
din prietenii săi, îl va lansa în toamna acestui 

an, în amintirea dispariției fratelui său, Radu 
Dragalina, decedat în urmă cu 14 ani într-un 
tragic accident de motocicletă, la doar o lună 
după nuntă. PAGINA 5

CCI Covasna, despre reorganizarea teritorială: 

„Din punct de vedere al eficienței 
administrației, este ultima etapă”

Președintele Camerei de Comerț și In-
dustrie (CCI) Covasna, Edler András-György, 
este de părere că reorganizarea teritorială, 
propusă de Camera de Comerț și Industrie 
a României (CCIR), prin care numărul ju-
dețelor ar scădea la 15, nu este tocmai soluția 
ideală pentru a se face economii la bugetul 
de stat, alte măsuri fiind mai importante și 
ușor de realizat. PAGINA 5

Târgu Secuiesc se află printre ultimele municipalități într-un 
clasament privind transparența autorităţilor locale din ţară, potrivit 
unui studiu ale cărui rezultate au fost publicate la sfârșitul lunii mai. 
Studiul „Open Budget Survey 2021“ pentru România este desfășurat 
de ONG-ul International Budget Partnership, o dată la 2 ani. 
Rezultatele sunt însoțite de recomandări pe care România ar trebui 
să le urmeze pentru un buget de stat mai transparent și mai aproape 
de interesul nostru, al cetățenilor, potrivit funky.ong, site-ul Asociației 
„Funky Citizens“, implicată în realizarea studiului. PAGINA 3

40 de întorsureni  
au donat marți sânge

Investiție de 3 milioane de euro  
în Parcul Industrial din Sfântu Gheorghe

În cadrul unei festivități la care au participat primarul 
municipiului Sfântu Gheorghe, Antal Árpád, și președintele 
Consiliului Județean, Tamás Sándor, alături de preşedintele 
Comisiei de Politică Externă a Adunării Naţionale din Un-

garia, Németh Zsolt, și de proprietarul companiei Eurotrade 
(cu sediul în Ungaria), Szücs Attila, luni, 6 iunie, s-a pus 
„piatra de temelie” a unei investiții de trei milioane de euro 
în Parcul Industrial din Sfântu Gheorghe. PAGINA 4
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Centrul de Transfuzii Sangui-
ne din Sfântu Gheorghe a fost 
prezent cu o echipă, marți, 7 
iunie, la Întorsura Buzăului. Ce -
tățenii din zonă au putut dona 
sânge între orele 8:00 – 13:00 și, 
în total, 40 de persoane au răspuns 
apelului. Numărul beneficiarilor 
direcți de pe urma acțiunii va fi 
de două, trei ori mai mare decât 
cei care au donat.  PAGINA 8


